
Visie van een begeesterde amateur
Door Lieven David

Waarom ik aan zaadteelt doe?

•Om vers zaad te hebben dat goed en snel kiemt
•Om een moeilijk te verkrijgen ras zelf in handen te houden. Vele oude 
bonenrassen worden zo bijvoorbeeld bewaard door amateurs als ik. Zo bewaren wij
mee biodiversiteit: niet op min 18 graden, maar in levende lijve
•Voor het plezier: zelf telkens weer de juiste ouders selecteren, en zo jaar na jaar 
net die groente behouden en verbeteren
•Voor nog meer plezier: een toevallige mutant of kruising, of een bewuste kruising 
bewaren. Zo heb ik enkele van mijn favoriete slarassen met mekaar gekruist: 
berekende verwachting en verrassing, dat wel. Onze eigen creaties zijn dan 
misschien (nog) niet relevant voor de beroepsteler , maar wij hebben alvast de sla 
die wij willen
•Voor gedeeld plezier: er zijn duizenden tomatenrassen in omloop in 
amateurskringen, gewoon al omdat er zoveel zaadjes in één tomaat zitten dat je er 
onder elkaar gerust wat kan van delen willen we die overvloed ook delen
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